
2023上海第21届海外置业投资移民留学展览会

   时间：2023年7月11-13日     

地点：上海世贸展览馆(长宁区兴义路99号)

❅展会概况：
海外*房产*移民留学展，展会涵盖四大主题：海外置业、海外移民、海外留学、海外投资。为期三天的展会将会有来自欧洲、北美洲、亚洲、澳洲、非洲等40多个国家和地区涉及海外置业、移民、投资、留学等多个领域的参展企业，集中展示高品质地产项目和投资移民服务。   

❅展会一览：

报到布展：2023年7月9-10日（9:00—17:00）

展览时间：2023年7月11-13日 （9:00—16:30）

撤展时间：2023年7月13日14:30
主办单位：上海企顺展览服务有限公司

联系人:王刚总监 (+86)18317007116（同微信）

邮箱：694488608@qq.com   

网址: www.fangdichanzhan.com
❅展出范围：

国内外开发商、高端物业、公寓、豪华别墅、高尔夫别墅、邻水别墅、度假酒店、城堡、滑雪山庄、游艇码头、海景房及旅游地产等；
海外置业：海外房地产开发商、代理人、海外房产、高端物业、公寓、豪华别墅、高尔夫别墅、邻水别墅、度假酒店、城堡、滑雪山庄、游艇码头、土地农场酒庄、岛屿及其他设施等；
投资移民及其它：海外移民代理及咨询服务机构、投资移民中介代理、EB-5区域中心等；
别墅住宅：联体别墅、复式别墅、独栋别墅；大型楼盘、中高档公寓、酒店及度假公寓等；
商用地产：主要商业街、SHOPPING MALL、社区商业用房、商场商铺商务楼、购物中心等；
国际投资机构：银行、证券事务所、律师事务所、基金、私募机构等；
国际教育及游学机构：国际学校、国际语言培训机构、国际职业培训机构、游学机构等； 

2023 The 21st Shanghai Overseas Real Estate Investment Immigrant Study Exhibition

Time: July 11-13, 2023

Venue: Shanghai World Trade Exhibition Hall (No. 99, Xingyi Road, Changning District)

❅ Exhibition Overview:

Overseas * Real Estate * Immigration and Study Exhibition, covering four major themes: overseas property purchase, overseas immigration, overseas study, and overseas investment. The three-day exhibition will feature exhibitors from over 40 countries and regions in Europe, North America, Asia, Australia, Africa, and other fields involving overseas real estate, immigration, investment, and study abroad, focusing on high-quality real estate projects and investment immigration services.

❅ Exhibition Overview:

Registration and exhibition arrangement: July 9-10, 2023 (9:00-17:00)

Exhibition time: July 11-13, 2023 (9:00-16:30)

Withdrawal time: 14:30, July 13, 2023

Organizer: Shanghai Qishun Exhibition Service Co., Ltd

Contact: Director Wang Gang (+86) 18317007116 (same as WeChat)

Exhibition scope:

Domestic and foreign developers, high-end properties, apartments, luxury villas, golf villas, Linshui villas, resort hotels, castles, ski resorts, yacht wharves, seascape houses, and tourism real estate;

Overseas real estate: overseas real estate developers, agents, overseas real estate, high-end properties, apartments, luxury villas, golf villas, Linshui villas, resort hotels, castles, ski resorts, yacht wharves, land farms, wineries, islands, and other facilities;

Investment immigration and others: overseas immigration agencies and advisory services, investment immigration intermediary agencies, EB-5 regional centers, etc;

Villas and residences: joint villas, duplex villas, and single family villas; Large buildings, mid to high-end apartments, hotels, vacation apartments, etc;

Commercial real estate: main commercial streets, SHOPPING MALL, community commercial housing, shopping malls, business buildings, shopping centers, etc;

International investment institutions: banks, securities firms, law firms, funds, private equity institutions, etc;

International education and study tour institutions: international schools, international language training institutions, international vocational training institutions, study tour institutions, etc;

❅ Booth fee standard:

Standard booth: 3 * 3=9m2 RMB 2800/m2 Foreign enterprise: 520USD/m2

(Booth configuration: one KT board, Chinese and English lintel, one negotiation round table, four chairs; one reference table, two chairs; carpet, 220V

One power socket and two spotlights).

Special booth: domestic enterprises: 2500 yuan/m2, foreign enterprises: 480 USD/m2 (indoor bare space: 36m2, no configuration provided, exhibitors can arrange special decoration or entrust the organization to recommend booth construction companies);

Other advertisements:

Handbag: 30000 yuan/10000 pieces

Exhibition certificate 50000 yuan/5000 pieces

Visitor cards 100000 yuan/50000

Billboard: ￥ 30000 yuan (6X4) meters

Admission tickets: RMB 30000/100000

Note: Starting from 30000 tickets (70mmx210mm)

Exhibition Rules:

A. Fill in the "Exhibition Application Form" and affix the official seal, then mail or scan it to the organizing committee of the conference; The exhibitor shall pay all the exhibition fees to the sponsor by remittance or (Alipay) cash within 5 working days from the date of signing the contract according to the requirements of the payment notice, so as to confirm the booth location. After the exhibition fees are remitted, please send the bank remittance voucher to Party B for checking; After receiving the booth fee, the organizer can confirm the booth reserved by the exhibitor. Exhibitors who withdraw from the exhibition halfway after registration will not be refunded the exhibition fees.

After confirming the booth, the organizer will send the "Exhibition Manual" to the exhibitors; The brochure includes information related to the transportation of exhibits, booth design and construction, travel and accommodation arrangements, and rental of items. Exhibitors must complete the relevant forms in the brochure as required and return them to the organizer before the deadline.

The principle of sequential allocation of booths is "apply first, remit first, arrange first", and a 20% additional fee will be charged for double-sided booths;

contact information

Organizing Committee of the 21st Shanghai Overseas Real Estate, Immigration and Study Abroad Expo

Address: Building 1, Fox Tower, No. 89, Huguang East Road, Minhang, Shanghai

Contact: Director Wang Gang (+86) 18317007116 (same as WeChat)

Email: 694488608@qq.com

Website: www.fangdichanzhan.com
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